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Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte den 14:e december 2003 i 
 samfällighetslokalen, Flitiga Lisas väg 55, Västerås 
 
Närvarande: Roger Andersson Urban Lundbäck 

Anders Eriksson Daniel Löfberg 
Jakob Fjellander Rasmus Myklebust 
Leif Hainsalo  Gert Åkerman 

 Åke Lindén   
  
§1. MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande Gert Åkerman hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat kl. 
17.00. 

 
§2. VAL AV SEKRETERARE 

Urban valdes till sekreterare för mötet. 
 
§3 DAGORDNINGENS GODKÄNNANDE 

Den föreslagna dagordningen godkändes 
 
§4. GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Föregående protokoll godkändes.  
 
§5. EKONOMISK REDOGÖRELSE 

Styrelsen gick igenom en balans- och resultatrapport för perioden 030501-031209.  
Under perioden har vi hittills ett underskott på c:a 25000 kr och har ytterligare utgifter 
på gång för läger och tävlingar under våren. Å andra sidan förväntas ett landstingbidrag 
på 60000 kr vilket sammantaget betyder att ekonomin är god. 
Det finns ett frågetecken för aktieutdelning som redovisas som en negativ tillgång. 
Rasmus och Åke hjälps åt att reda ut detta före 31/3. 

 
§6. MATERIAL FÖR NÄSTA UTSKICK 

Nästa utskick skickas ut av Gert senast 31/1. Följande material skickas i god tid före 
dess till Gert på hans e-postadress på jobbet : Gert.Akerman@outokumpu.com. 
Inbjudan till Västeråsdraget 24/1 skickas av Anders. 
Inbjudan till Skollag DM 7/2 skickas av Jakob. 
Inbjudan till Flygschack 15/5. Leif rättar anmälningsdatum och skickar inbjudan. 
Inbjudan till Schackfyran länsfinal skickas till Per H av Rasmus för publicering på 
hemsidan. 
Om möjligt skickar Per H domarkursinbjudan till Gert 
Gert hämtar själv och skriver ut lägerinbjudan från U-schacks hemsida. 
 

§7. U-Schacks handlingsprogram mot droger 

Roger och Gert presenterade ett förslag till handlingsprogram som diskuterades. Gert 
och Roger fick i uppdrag att lägga till en generell text i början att programmet gäller när 
man representerar U-Schack, samt att omarbeta punkt 2 så det framgår att det är 
klubbarnas ansvar att informera sina spelare. 

 
§8.  NY LEDARE FÖR LÄNSLAGET 

Frågan bordlades eftersom inget nytt framkommit.. 
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§9. TÄVLINGSKOMMITTÉN 
Roger rapporterade från tävlingskommitén att: 

• Antal startande i årets U-schacktävlingar har varit normalt ( c:a 100 per tävling) 

• Mikael Didriksson har fått fart på verksamheten i Sörmland som skickade c:a 
dussinet deltagare till MM 

• Gruvschack ersätts av Flygschack som spelas 15/5. Tävlingskommitén har 
beslutat bidra med halva avgiften för lokal och priser. Totalt bidrag från U-
schack blir mindre än för Gruvschack. 

Jakob framförde sitt ogillande över att Valskog som enda klubb tar startavgift för GP-
tävling och ville att tävlingskommitén skulle göra en markering mot Valskog. Roger 
replikerade att tävlingskommitén godkänt Valskog som arrangör under angivna 
premisser. Valskog får inget bidrag av U-schack till lokal eller priser och U-schack är 
inte medarrangör av tävlingen trots att den är med i GP.  

Jakob påpekade också att det brister i disciplin vad gäller förhandsanmälan till 
tävlingar. Det förekommer att hela klubbar dyker upp på tävlingsdagen utan att ha 
föranmält någon deltagare. Mötet beslöt att uppmana klubbarna att ta ut en avgift på 20 
kr/spelare vid efteranmälning. Detta införs redan i vårsäsongens tävlingar och skrivs in 
på inbjudan. 

 
§10.  SCHACKFYRANKOMMITTÉN 

Rasmus är sammankallande för kommitén. Fyra styck personer har bortfallit ur 
kommitén sen i fjol så behovet av nya krafter är stort. Alla uppmanades att komma med 
förslag på tänkbara kandidater. Schack i Skolan är största klubb i länet utan att ha 
representant i Schackfyran eller U-schack. Roger fick i uppdrag att kontakta Schack i 
Skolan samt en namngiven förälder i Hamreschack. 

 
§11.  UTBILDNINGSKOMMITTÉN 

Kommiténs verksamhet framgår av protokoll på U-schacks hemsida.  
Antal lägerdeltagare har minskat något framför allt beroende på att Stockholm inte 
skickat några deltagare. 
Domarkurs, läger och SOSS-kurs hålls under våren.  

 
§12. ÖVRIGA FRÅGOR 

Skattemyndigheten har beslutat att inte beskatta U-schack eftersom vi är ideell 
organisation. 
Ordförande anmälde AU beslut om inköp av begagnad kopiator för 4000 kr. Belutet 
hade tagits av Gert,Åke och Roger i samråd. 
Domarbindel eller liknande borde förekomma vid tävlingar. Påtalas för klubbarna. 
 

§13. MÖTETS AVSLUTANDE OCH TIDPUNKT NÄSTA MÖTE 

Gert Åkerman förklarade mötet avslutat.  
Nästa möte blir söndag den 18:e april 2004 klockan 17.00. 

 
 
 
Västerås den 16 december 2003 
 
Vid pennan 
 
 
 
 
 
Urban Lundbäck   Gert Åkerman 
Sekreterare    Ordförande  


